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Polska Koleje Mazowieckie nie chcą podnosić

cen biletów. "W nowym roku opłaty
będą utrzymane"

Koleje Mazowieckie nie planują podwyżek cen biletów od Nowego Roku.
Prezes spółki Robert Stępień zapowiedział, że dotychczasowe ceny
zostaną utrzymane w roku 2024, mimo wzrostu kosztów.

Koleje Mazowieckie nie planują podwyżek cen biletów pomimo wzrostu kosztów Foto: Shutterstock/ Maritxu

Prezes podkreślił, że pasażerowie mają możliwość wykupienia tańszych
przejazdów. Wskazał, że spółka nakłania podróżnych do kupowania biletów przez
aplikację. Dzięki temu można zaoszczędzić do 10 procent regularnej ceny za
przejazd.

Mimo wzrostu kosztów Koleje Mazowieckie nie planują podwyżek cen

Prezes Kolei Mazowieckich przyznał, że koszty funkcjonowania spółki w ostatnim
czasie znacząco rosną. Wśród największych kosztów wymienił opłaty za energię
elektryczną. Wskazał, że wyraźny wzrost tak zwanych opłat trakcyjnych można
obserwować już od kilku lat.

Dodał, że rosną także koszty pracy. Przyczyną jest systematyczny wzrost płacy
minimalnej. W 2024 roku, podobnie, jak w 2023 roku zaplanowano dwie podwyżki
- w styczniu i w lipcu. To oznacza konieczność zwiększenia kwoty rekompensaty z
Urzędu Marszałkowskiego.

Z prognoz wynika, że w 2023 roku Koleje Mazowieckie przewiozą około 60
milionów pasażerów.
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PKP Intercity myśli o napędzie wodorowym. Nowe pociągi hybrydowe mają
dawać taką możliwość
●

Pociągiem do Zakopanego. PKP Intercity uruchomi regularne połączenia●

Koleje Mazowieckie nie planują podwyżek cen biletów
od Nowego Roku. Stanie się tak mimo systematycznie
rosnących kosztów funkcjonowania spółki. O
szczegółach Aleksander Pszoniak (IAR)
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